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VAN DE VOORZITTER 

Onder het motto " beter laat dan nooit" wens ik 
iedereen, die de wielervereniging een warm hart 
toedraagt een goed, sportief en vooral een gezond 1993. 
Ook m 1993 zal het bestuur zijn uiterste best doen 00 
een juiste balans te vinden tussen de diverse 
geledingen van onze vereniging. Wij proberen dat te 
verwezenlijken middels een goed programma, dat 
afgestemd is op de behoefte van de leden (sponsors), 
maatwerk dus. 

In dit kader is het derhalve prettig te melden, dat de 
donkere wolken boven de triathlon zijn weggedreven. 
Dit betekent echter niet» dat de zon vrij M a n heeft 
gekregen. Ben aantal dappere personen hebben zich 
bereid verklaard de tri ath lon-kar te trekken. 
Ik hoop dat deze "nieuwbakken thriathlon-canmissie" 
alsnog op de steun mogen en kunnen rekenen van de 
"ervaren triathlon-comnissie". 

Middels een enquete heeft de toer-coranissie een 
inventarisatie gemaakt naar de wensen van onze 
toerders. Haar ik heb vernomen heeft het aantal 
inzendingen geen wereldnieuws opgeleverd (meedenken mag 
ook). Ik twijfel er niet aan of deze aktieve 
toen-commissie zal een uitgebalanceerd programma ten 
tonele voeren. 

Ook de KNWJ-renners zijn reeds bi je 1 kaar gekomen om het 
seizoen iuist te programneren. Qp 31 januari is in 
;^nw-nwerking met W "De Pedaalridders" Made, "De Jonge 
Renner Oosterhout het startschot gelost van de 
t.raimngsritten. Kortom het begint allemaal weer een 

beetje te kriebelen. 

Het jaar 1993 staat voor de KNWU in het teken van 
herstrukturering. Als voorzitter van de organisaties 
van beroepswielrenwedstri jden (TOB) en lid van de 
sectie beroepswielrenners (SB) ben ik nauw betrokken 
bij voornoemde herstrukturering. 
Zowel bestuurlijk als wieIer-technisch zal dit grote 
veranderingen tot gevolg hebben. 
In grote lijnen komt het hierop neer : 
De normen tiassen beroepswie 1 ersport en amateur 
wielersport zullen vervagen. In de toekomst spreken we 
over topsport en breedtesport. Op bestuurlijk niveau 
zijn onlangs de internationale beroepswielerbond 
(F.I.C.P.) en de internationale amateurwielerbond 
(F.I.A.C.) gefuseerd c.g. in elkaar opgegaan. Thans dus 
een ongedeelde internationale wielerbond (U.C.I.). 
Hiervan is de Nederlandse Hein Verbruggen voorzitter. 
Dezelfde struktuur staat de KNWU voor (top-down 
proces). 



Dus ook een ongedeelde KNWU (opheffing sectie 
beroepswielrennen en sectie amateurwiel rennen) . 

Om deze herstrukturering de nodige vaart te geven is 
het volgende tijdpad uitgezet. Presentatie plan 

fierstrukturer 1 ng door de Unie-raad aan de Unieraads-
vergadering in maart 1993. 
In november 1993 dient de gehele herstrukturering te 
zi jn afgeprocedeerd m de Umeraads-vergadering. 

Op wielertechmsch niveau betekent dit dat we meer gaan 
spreken van "open" -wedstrijden. Deze zullen gefaseerd 
worden ingevoerd. 
In 1993 operebaankampioenschappen (nationaal als 
wereldkampioenschap). 
In 1994 open wereldkampioenschappen veldrijden. 
In 1995 open wereldkampioenschappen op de weg. 
In 1996 open olympische kampioenschappen. 

Bestuurlijk denkt men aan een algemeen bestuur met 
daaronder een 5-tal commissies t.w.: Topsport, 
breedtesport.. Medische zaken, jury-reglementen en 
opleiding en Marketing-ccramunicatie. 
Van al deze wijzigingen zal onze vereniging niet al te 
veel merken. 

Tenslotte wil ik U een belangrijke mededeling niet 
onthouden. 
Sindskort ziet onze voorzitter "ze" niet meer 'Vliegen'.' 
Wellicht een gehele geruststelling. 

Din de Ridder 

NIEUWE LEDEN 

Jack Brouwers 
Bert Jansen 
Ria Schuurmans 
Veromaue v. Stokkom 

Teteringen 
Oosterhout 
Terheijden 
Terheijden 

OPZEGGINGEN : 

Paul Barten 
Hannie Brenters 
Jacques Sins 
Hans Pijpers 

- Zevenbergen 
- Terheijden 

Made 
- Oosterhout 

CONTRIBUTIE 

Een ieder die dit nog m e t heeft gedaan wordt verzocht 
de contributie ad. fl 25,— over te maken op 
bankrekerungnummer 15.06.80.643 t.n.v. Wielervereniging 
Terheijden. 
Het gironummer van de Rabobank Terheijden is 1083344. 

oftewel de trimmerscompetitie van de W.V.T. gaat dit 
jaar weer van start op zondagmorgen half tien. 



INTHROWEDSTRIJD SPINVELD EREDA 

Zondag 21 maart 1993 organiseerd Willem de Nijs een 
interclubwedstrijd namens WV Breda Knooppunt voor 
Amateurs B.C. veteranen. 
Hierbij ook een Run-3ike-Run + straten!oop. 
Parcours : Het Spinveld m Breda. 

Ploegentijdrit, ploegen van 3 man. 
eerste staart, 10,30 uur. 

Run-Bike-Run, lopen, fietsen en lopen. 
start om 11.30 uur. 

Rit in Lijn, voor Amateurs B.C. veteranen over 60 km. 
start om 13.00 uur. 

Stratenloop, over 3-6-10 km. 
start om 15.00 uur. 

Amateurs B.C, veteranen kunnen nu al inschrijven, voor 
de ploegentijdrit per ploeg van 3 inschrijven., en voor 
de rit in lijn apart inschrijven. 
Liefst zo snel mogelijk. 

Inschrijven bij: Willem de Nijs 
Mimosastraat 22 
4818 HR Breda 
076- 214704 

: W. Vermey 
Leistraat 23a 

4818 NA Breda 
076- 218256 

Duathlon bij 

Stratenloop 
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' EN DE TOON, HIJ POETSTE VOORT 

Veldtoertocht 1992 stond, er vermeld in de Klepper. Na 
afloop direkt naar huis. Zelden heb ik echter van een 
sportieve inspanning het zolang in mijn benen gehad als 
van deze toertocht. Op zich mag dat vreemd genoemd 
worden, want met een gezellig groepje werd lekker 
gereden over de schitterende uitgepeilde route. Dank 
aan de organisatie. Samen Uit Samen Thuis. Onder deze 
vlag werd vertrokken en onder de vlag van 
Oranjeboombier zouden we terugkeren. Ik hoop van ganser 
harte dat dat motto een soort lijfspreuk gaat worden 
van de WVT. S.U.S.T. Als men ziet wat voor een 
"drempels" dat wegneemt voor minder fanatieke leden kun 
je gerust stellen dat sport verbroederd, verzusterd. 
Even terugkomend op mijn dikke benen zowel letterlijk 
als figuurlijk. Als we 's morgensvroeg bij ons clubhuis 
binnenvallen haalt Toontje net 2 luciferstokjes onder 
zijn oogleden vandaan om nog enigzins verdwaasd het 
zootje ongeregeld te aanschouwen wat aan de tocht deel 
wil nemen. Toon is toch een fantastische sponsor. Want 
ondanks dat hij geen ledenvergadering, bingoavond en 
teeravond toegewezen kan krijgen, waarbij voor hem nog 
veel meer krenten en zout in zijn pap te verdienen 
zijn, houdt hij zijn deur wel open op zondagmorgen 9.00 
uur terwijl menigeen er nog niet aan denkt om het bed 
uit te gaan om aan het verkeer deel te nemen, 
(ges1achtsverkeer uitgesloten). 

Het miezerige regentje maakt het parcours extra smeuïg, 
zodat Toon bij terugkomst de handveger en blik 
angstvallig dicht in de buurt houdt. Tijdens het 
gezellig samenzijn wordt nagepraat over weer een 
inspanning. Of het nu door de regen, de harde wind, de 
grote inspanning komt of door het glaasje bier en de 
.jagermeister. maar het wordt steeds later. 
Aan de bar zit ik gezellig te kletsen met Miel 
Janssens, die mij in het begin een stugge jongen vond. 
Ik begrijp dat hij bedoeld tors. gewichtig. 
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Nou kan dat kloppen, want toen ik 's morgens klaar was 
©et mijn rijles en ik naast mijn bed op de weegschaal 
ging staan, model 1993 met een stem die volgens mijn 
verwachting door ging geven"ne-gen-en-ze-ven-tig-ki-lo" 
hoorde ik echter "een-te-ge-lijk-als-tu-blieft". 
Aangezien ik nooit oude schoenen weggooi alvorens ik 
een nieuwe beer geschoten heb. stap ik op de oude waage 
en zie de meter oplopen tot 94 kilo. Aftrekpunten heb 
ik dan niet. meer op dit gebied, want zoals ik daar 
stond was ik op schaal op de wereld gekomen. 

Nou is mijn gewicht een gewichtig probleem wat niet 
enkel mijn vrouw als extra zwaar ervaart, ook Miel 
Janssens heeft voor alle zekerheid steeds een 
zwembandje bij. Want in deze tijd weet je het nooit, 
voor je het weet wordt je huis verandert in een 
Mc-fly-in. (de nieuwste service van MC Donaid, want na 
de bekende restaurants en de Mc-drive-m willen ze nu 
te vroeg neerkomende vliegtuigen ook de gelegenheid 
geven om aan een quick-lunch deel te nemen. Het menu 
bestaat vooralsnog enkel uit een laatste avondmaal. 
Gelukkig zat ik naast Miel, want die moest die middag 
ook neg weg en kon wel veel, maar mocht m e t veel 
drinken. Miel had een nadeel zei hijzelf. "Als het 
gezellig is ben ik gauw verkocht". Dat heb ik gemerkt. 
Of het nu door de regen, ae harde wind, de grote 
inspanning komt of door het glaasje bier en de 
Jagermeister, maar iets later dan gepland ga ik 
richting moeder de vrouw, vergezeld door Cees 
Michieisen. Daar heb ik tot 18.00 uur op zolder liggen 
slapen. Drie dagen later waren mijn vrouw en ik weer on 
speaking terms en kon ik zeggen dat ik was bevangen 
door de kou (de Jagermeister). 

Gied van Dorst 
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HOE IS HET TOCH MET ? 

Ton Jonkheim 

* Lid vanaf t/m 
Ik ben lid geweest van 1980 tot 1984. 

* Actief als wielrenner vanaf.... 
In categorien 
Ik heb 'n aantal jaren als liefhebber gefietst, toen 
ben ik 'n paar jaar gestopt en in 1980 weer actief 
geworden. Eerst bij de trimmers, daarna ongeveer 
1 jaar B.W.F. en de laatste 2 jaar eigenlijk meer 
veldrijden. 

* Actief als bestuurslid/organisator ed. in 
bij.... 

Ik heb in het bestuur gezeten van 1982-1984, waarin 
ik diverse werkzaamheden heb gedaan ten behoeve van 
allerlei evenementen van W.V.T., waarbij de 
triathlon misschien wel op her voorste plan stond 
voor mij, wij zaten toen met zijn vijven in de 
commissie, maar de eerste keer zoiets organiseren 
dat was best behoorlijk wat werk, maar wel heel erg 
leuk. 

* Hoe gaat het er tegenwoordig mee ? 
- wat doe je zo dagelijks ? 
- doe je nog aan wielrennen ? 
Met mij gaat het redelijk goed, ik ben ongeveer 1 1/2 
jaar geleden verhuisd naar 'n nieuwe woning, we hebben 
het er best naar de zin. 

M n dagelijkse werkzaamheden bestaan zo'n beetje uit 
coördinator transport, en coördinator iogestieke zaken. 

Aan wielrennen doe ik niet meer, ik heb 'n paar jaar' 
geleden alles verkocht, ik volg het alleen nog via 
krant en televisie. 



* Bedrijf je misschien andere sporten ? 
Nee, eigenlijk niet. of je moet vissen als sport 
willen zien, want dat mag ik graag doen, en af en toe 
eens een wedstrijdje vissen, maar verder niets meer. 

* Waarom ben je gestopt met wielrennen ? 
Eigenlijk door te verhuizen van Terheijden naar 
Raamsdonksveer, Kreeg ik te weinig tijd i.v.m. wat 
verbouwingen aan dat huis en later ontbrak het aan 
voldoende ambitie ca opnieuw te beginnen, hoewel 
Bets het diverse keren gewaagd heeft waarom ik niet 
opnieuw begon. 

* Hoogtepunten op sportief gebied ? 
Hoogtepunten die ken ik eigenlijk m e t , voor mij 
stond het plezier in het sporten eigenlijk voorop, 
en natuurlijk wil iedereen zo goed mogelijk 
presteren, maar ik had toch zeker op de weg mijn 
beperkingen, en hoewel het m e t altijd leuk was 
natuurlijk, kon ik daar toch redelijk mee omgaan. 

leukste en/of vervelendste herinnering (en) aan 
fietstijd ? 
Leuke dingen zijn er zoveel geweest, te veel om op 
te noemen, je maakt altijd wel wat mee, j&aar een 
moment zal ik niet snel vergeten en dat was toen 
Jack v. Dongen tijdens de cross van W.V.T. van de 
schans over de kop in de sloot belandde, ik stond 
toen zelf bovenop de schans om het parcours zeg maar 
vrij te houden, dat was wel een schitterend moment 
eigenlijk. 

Heb je plannen op sportief gebied ? 
Ik zelf niet meer, zoals ik al eerder zei, de 
motivatie ontbreekt, en ik ben nu 40 jaar dus ik houd 
het rustig, maar misschien wel met een van mijn 
kinderen Bas en/of Rik, 



* Volg je W.V.T. nog en hoe ? 
Alleen via uitslagen in de krant, want kontakten 
met iemand van W.V.T, heb ik niet ©eer. 

* Wat vind je van de huidige W.V.T. ? 
Moeilijke vraag, kan er ook geen antwoord op geven, 
hetzelfde als de vorige vraag. 

* Zijn er veel dingen veranderd t.o.v. toen ? 
Zie vraag 10 en 11. kan er geen antwoord op geven. 

* Heb je nog bepaalde suggesties en ideeen ? 
Zie vraag 10 en 11, kan er geen antwoord op geven. 

Hierbij wil ik jullie veel succes wensen voor de 
toekomst en graag wil ik iedereen een voorspoedig en 
sportief 1993 toewensen. 

Ton Jonkheim 

WIJ FELICITEREN 

1-3 
2-3 

2-3 
3-3 
4-3 
5-3 
6-3 
8-3 
9-3 

10-3 
31-3 

2-4 
3-4 
7-4 
3-4 
14-4 
17-4 
19-4 
24-4 
26—4 
29-4 

Erik van Dongen 
Hans van Brummen 
Jan Driessen 
Jan Snoeren 
Eric Oostdijk 
Ronnie van Tetering 
Jack van Dongen 
Come Voegt 
Gert Wassink 
Sjel Welten 
Emile Rasenberg 

Dim Jansen 
Rinus Oonincx 
Ingrid Rasenberg' 
Jos van Bergen 
Marco Beerends 
Toon Wouters 
Cor Haanskorf 
Gerrit van Dongen 
Jos van der Weiden 
Theeuw Lodewikus 

De F.I.C.P. punten ^ 

Worden dit jaar uitgedeeld in 8 trimmersduscoureurs-
zonderlicentie wedstrijden. Het gaat hierbij om zoveel 
mogelijk punten te vergaren m alle wedstrijden 
tesamen. 
Max. : 400 punten = le plaats = 50 punten 
Note : Roel won vorig jaar al met slechts 300 punten. 
Noteer even. dit superspektakel zal van start gaan 
voorjaar 1993. zondagmorgen 9.30 uur. 



in de wind.... 
Het fietsvirus 

Zo'n 15 laar geleden ben ik besmet geraakt met het 
fietsvirus. Op een dag Kwam mijn broer met een nieuwe, 
blinkende sportfiets bij mij aan de deur. Hij vond dat 
wij maar eens aan sport moesten gaan doen. In die tijd 
deed ik helemaal niet aan sport en had daarom ook een 
flinke buik. Na lange tijd zeuren van mijn broer wist 
hij mij over te halen om ook een fiets aan te schaffen. 
Na een aantal zaken te hebben bezocht, kocht ik een 
sportfiets. Het was een fiets met spatborden, 
bagagedrager etc. de z.g.n. tank. 
De eerste ritjes waren richting Etten-Leur en 
Roosendaal . Het was veel afzien, want we hadden totaal 
geen conditie. 
Na een aantal ritjes kregen wij toch meer plezier in 
dit gedoe. 

Op een dag gingen we richting Slingerdreef en daar 
Kwamen we terecht tussen de gevorderde fietsers en dat 
was voor ons afzien. We konden geen wiel houden. Na 
afloop zochten wij allerlei excuses voor ons falen. Een 
excuus hadden we snel gevonden: het lag aan de fiets, 
want deze was veel te zwaai". De andere dag gingen, 
onder zwaar protest van de vrouwen, de blinkende 
spatborden en bagagedragers er af en deze werden 
opgeslagen op zolder. De eerste indruk was dat we 
snellere fietsen hadden. Totdat wij weer in zo'n snelle 
groep terecht kwamen, want toen kwam de waarheid aan 
het licht. 
Wij waren gewoon niet goed in conditie, wij kwamen heel 
wat tekort. 
Dus: hard trainen. Wij besloten om zo'n drie keer per 
week richting Baarle-Nassau te fietsen (zo hard 
mogelijk), zodat wij conditioneel hard vooruit gingen. 
De groep groeide al snel uit tot 6 man. 

Totdat....de singelIoop werd geïntroduceerd in Breda. 
Vanaf die tijd zat ik alleen op de weg, want van lopen 
had ik geen kaas gegeten. Ik ben toen toch blijven 
trainen, want fietser, lag mij wel. 
Zoekend naar een nieuwe route en groepen kwam ik 
terecht op het Munnikenhof. 
Daar was en is het nog altijd druk met rond rijdende 
fietsfanaten. 
Het rondje op zich is vrij zwaar; veel aanzetten en 
1icnte kiimmetjes. Daar rijd ik nu toen ai zo'n 5 jaar 
rond en..met veel plezier. 
Zo'n twee jaar geleden toen wij verhuisden naar 
Terheijden was het voor mij duidelijk, ik moest maar 
lid worden van de plaatselijke fietsvereniging. Dit gaf 
weer nieuwe mogelijkheden om mijn hobby verder uit te 
bouwen. 

Tot slot wens ik iedereen een gezond en goed fietsjaar 
1993 toe. 
Verder hoop ik dat Jos van de Berg mij dit jaar veel 
uit de wind zal zetten. Hu zal daarom zijn beste 
beentje voor moeten zetten in het volgende nummer. 

Henk van Giis 

BEZIGHEIDSTHERAPIE 

Voor snelfietsers die geen wedstrijden 
kunnen-durven-willen of mogen rijden en dus helaas 
wééér geen licentie hebben weten te bemachtigen heeft 
de trimerscommissie van de W.V.T, dit jaar een 
trimmerscompetitie m elkaar geflanst met als groot 
voordeel dat alle hierboven genoemde stumpers hieraan 
deel mogen nemen. Zelfs dames worden getolereerd. 
In het eerste kwartaal van dit nieuwe jaar neemt deze 
cursus aanvang en wel daags na de zaterdag zo ongeveer 
tussen 9 en 10 



RUN - BIKE - RUN 26-12-1992 

De alweer 3e Run-Bike-Run uit de 9 jaar geleden ais 
kersttriathIon opgestarte onderlinge wedstrijd op 2e 
Kerstdag kende ditmaal een record aantal deelnemers. 
Kwamen er bijv. vorig jaar slechts 12 ( w.o. 1 dame ) 
deelnemers opdagen, deze keer schreven 23 mannen en 
2 vrouwen in. 

De aankondiging van de Rasenberg Parket Ploeg bij monde 
van Frank dat de prijzen re^ds verdeeld zouden zijn 
werd ofwel in de wind geslagen, danwel opgevat als 
extra stimulans om deze heren eens op hun plaats te 
zetten. Helaas werd dit. een moeilijke zaak, omdat 
slechts 1 v/d 3 zwarte helden het aandurfde om de 
strijd aan te gaan. Ook de beide Elandjes kregen 
zodoende geen kans om deze mannen naar het tweede of 
volgende plan te verwijzen. 

De organisatie had ditmaal gekozen voor een indeling m 
2 categorien» n.1. de minder sterken en de sterkeren. 
Dit om het lange wachten op het einde te voorkomen. 
Dit bleek een geslaagde zet, zodat nu minder lang op de 
laatst binnenkomende moest worden gewacht en ook de 
organisatie en toeschouwers de kou eerder konden 
verruilen voor de warmte van het barreke. 

Met tussenpozen van 1 minuut mocht als eerste Ingrid 
Rcmpa vertrekken die in het totale deelnemersveld een 
keurige 13e plaats wist te behalen. Na 2e dame Lizanne 
Hessels was het onze op één na oudste deelnemer M 
Nuiten die met een geweldige turbosprint uit de 
startblokken ging. Dit ging echter te hard om van zijn 
peuk te kunnen genieten, zodat het tempo ai snel werd 
aangepast. 
Als laatste loper mocht Gied van Dorst vertrekken die 
eveneens patent heeft op een krachtige sprint over de 
eerste 200 meter. Helaas bleek dit onvoldoende om de 
voor hem gestarte deelnemer Peter Kloosterman in te 
halen, zodat Gied gedwongen was zijn fietstocht solo te 
moeten doen. 



Dit in tegenstelling tot de meeste anderen die al snel 
kleine groepjes konden vormen. 

Als voorlaatste starter had Peter de mazzel dat de voor 
hem gestarte Harry Eland weliswaar even snel had 
gelopen, maar door een schoenenwissel een minuut 
verloor, waardoor beide samen aan het fietsen konden 
beginnen. Dit resulteerde in een 5e fietstijd waardoor 
Peter als goede loper nog zeer dicht bij winnaar Gerrie 
van Helmond kon komen door de snelste 6 km te lopen. 

Triatleet Gerrie had zowel de snelste startkilometer 
als de snelste fietstijd, waardoor hij de voor hem 
gestarte Din kon inhalen en zij gezamenlijk hun rondjes 
snel reden. De weer hiervoor gestarte Ad Havermans werd 
ook nog ingehaald en kon zodoende ook een knappe 
fietstijd laten noteren. 

Roel Eland realiseerde in zijn uppiede 4e fietstijd. 
(Oudste deelnemer Jan Drïessen wist de wedstrijd keurig 
gedoseerd als 16e te beëindigen. 

Leon van Tetering was de enige deelnemer die bij de 
" zwakkeren " startte en een eindklassering tussen de 
" sterkeren " wist te behalen. Dit nog net voer zijn iO 
jaar jongere broertje Ronnie. roet een verschil van 1 
min. 4 sec. (oftewel 6240 honderdste seconde Ronnie !). 
Mogelijk dat Ronnie de druk van het alleen moeten 
verdedigen van de eer van de RPP niet aankon of hield 
hij zich in i.v.m. de mogelijkheid van naderende 
schaatskampioenschappen ? 

Nadat alle deelnemers gefinisht waren werd snel Café de 
Plak opgezocht waar nogal behoefte bleek aan koffie, 
warme chocomelk, jagermeister en andere borrels. 
De uitslag werd hier bekendgemaakt en door de 
penningsmees ter werden nog consumtiebonnen uitgereikt. 
Stef kwam de belofte na door de deelnemende dames nog 
van een prijsje te voorzien waar ze lang plezier van 
konden hebben. 



Dank aan de organisatie (Sjel, Kees, Jan, Jan, Jos, 
Frans) en aan Toon en Ingrid, die hun café al om 9.30 
uur voor ons open hadden. 

DE SAAIE ZONDAGMORGEN 

Eigenlijk zou je uitslapen, maar sodeju doordat bier 
van gisteren was je om half 8 al wakker. Wat nu, je 
hebt heel je gezin al ontbijt op bed gebracht, je fiets 
al 2 maal gepoetst, krant gelezen, hond ook al 
uitgelaten. Zal ik dan maar gaan fietsen ? 
Helaas, je kan niets beters bedenken, dus fietskleren 
van zolder gehaald, uit die doos die helemaal achteraan 
staat. Om 2 minuten voor half 10 rijdt je de straat 
uit. Plots schiet het als een bliksemschicht door je 
kop: ergens in zo'n groen boekje heb je iets gelezen 
over een gezamelijk vertrek van bij het tunneltje, om 
vanaf daar zo'n 40 kilometer zo snel mogelijk af te 
leggen. 
Dat lijkt je wel wat, en dus vol gas naar de piek des 
onheils, Hijgend meid je jezelf als allerlaatste aan, 
an die saaie zondagmorgen alsnog de longen uit je lijf 
te gaan rijden. 
Naderhand denk je bij jezelf, toch m e t slecht zo'n 
zondagmorgen f ietstoestand om half 10 precies. 

En dat. maar liefst 8 keer per seizoen. 



WHY ? RUN - BIKE - RUN 26 DECEMBER 1992 

In 'de Plak' was er 's morgens een gezellig samen zijn 
van alle deelnemers waarvan je er veel ai geruime tijd 
niet gezien had (dit leverde uiteraard emotionele 
taferelen op). Het hele bonte gezelschap mocht 
vervolgens op de foto (dat was dringen geblazen). 
Nee. die RBR was zo gek nog niet. Dat was genieten, 
lekker even uit de kerstsfeer je in het zweet werken in 
het Traaise polderland. Vooral tijdens het lopen was 
het een genot om iedereen zo bezig te zien. Het publiek 
dat de kou trotseerde was ook in grote getale aanwezig. 
Voor deze mensen ging je nog eens extra diep. Sommige 
liepen een rondje extra (schade inhalen van de P.O. 
GvD), een ander zette een perfecte prestatie neer 
(Peter Kloosterman). Leon van Tetering presteerde ook 
zeer goed en van hem kunnen we in 1993 nog iets 
verwachten. In deze entourage lukte het zelfs Pim de 
Ridder om precies het juiste aantal ronden te fietsen 
en te lopen (hetgeen in het verleden wel eens anders is 
geweest). 

Nadat iedereen zijn sportieve plicht had volbracht, 
werd er nog gezellig nagebabbeld in 'de Plak' . 
Dus als ik mezelf afvraag 'Run-Bike-Run Why ?, kan ik 
alleen maar zeggen RUN-BIKE-RUN GREAT FUN. 

P.3. Als volgend jaar de vorst een week eerder invalt 
dan kan er misschien een scnaatsonderdee 1 toegevoegd 
worden, zodat Gerrie van Helmond een echte concurrent 
krijgt. Dit is dan uiteraard Tmus Fens. 

Jan-Willem Stoop 



ZOMERCOMPETITIE VOOR TRIMMERS 1993 

28 maart zal voor de 6e maal de trimmerscompetitie van 
start gaan. Heel erg misschien zal dit evenement weer 
spannend kunnen worden, want Roel Eland doet NIET MEE ! 
De knapste man van Drimmelen gaat dit jaar de B.W.F. 
teisteren. Nou, daar zijn ze nog niet mee gedraaid, met 
die jongen. Ik hoop dat hij daar net zoveel 
overwinningen mag boeken als vorig jaar in onze 
competitie. Veel succes Roel ! 
Natuurlijk kunnen we nog wel rekenen op Theo van Mook. 
die toch met een gering verschil de 2e plaats opeiste. 
Deze overjarige veteraan heeft geen enkele binding met 
de tijd, en zo dus ondervind hij van slijtage geen 
enkele hinder. Het moge duidelijk zijn dat er met die 
Traaise-Mayenèr terdege rekening gehouden moet worden. 
Niet voor mets draagt hij de titel Kampioen van Traaie 
dit jaar voor de 2e maal met zich mee ! 
ABRAHAM zet 'm op. 

Hoog zijn de verwachtingen van onze Din, nadat hij ais 
voorzitter van de duiveneiut' is teruggetreden heeft 
deze 45 jarige junior zeëen van tijd om te trainen en 
zich geestelijk voor te bereiden op deze meerdaagse 
wedstrijd. 
Wel wou ik even zeggen dat hij zichzelf goed op de 
hoogte brengt van de regelementen. daar hij dan niet 
teruggezet behoefd te worden in de uitslag, voor het 
stayeren achter de Nuit (in auto) na een lekke band. 

De tijd is ook aangebroken dat Ad Havenaans aan de 
verwachtingen gaat voldoen, iedereen weet wel dat de 46 
jarige vluglopende sneltletser ontiegelijk hard kan 
rijden, als de mentale voorbereiding okidoki is. kan 
hij met gemak de nieuwe Roel Eland worden en Cor 
Haanskorf er doodgewoon AF rijden. Ook is hij de 
aangewezen man om het peloton te laten kreunen en 
daarna in brokstukken uiteen te laten spatten, iets 
waarmee hijt de jury telkens een groot plezier kan doen. 
(makkelijk uitslag opnemen). 

57 jaar is Dm van Meel nu. 
Nou, nou als tie nou nog niet kan fietsen, dan leert 
hij het nooit meer, na zo'n ruime 50 jaar 
tramingsarbeid is volgens een voorop gezet schema 1993 
het jaar waarin deze jeugdige bejaarde zal moeten 
toeslaan. 
Veie kleuters zullen het nakijken hebben ais de 

Bochtenveger van de noord 
Zich aan geen combine stoort 
Met een verzet, 't is ongehoord 
53-13 zo beweegt hij zich voort 
Zich razendsnel door de finishlijn boort 

Trimmerscompetitie van oudsher 
Sinds 1743 

Frank v. Tetering 

GROOTHANDEL VOOR : 

* TUINCENTRA 

* HOVENIERS 

* GROENVOORZIENERS 

* GEMEENTEN 

PARTICULIERE VERKOOP OP ZATERDAG 



ZATERDAGAV0NDTRAININGEN 1993 ! ! ! 

Iedere zaterdag vertrek om 18.30 uur vanaf cafe "De Plak". Denk ook aan de lotto 
(iedere week voor f 1, — .meedingen naar de hoofdprijs van f 20.—•. 
Opbrengst voor wielervereniging Terheijden. 

DAIUM ONDERDEEL VOORRIJDER 

april 3 Rit in lijn (4 ronden + 2 halve ronden koers) Ria de Ridder 
10 Rit in lijn Wally de Ridder 
17 Individuele tijdrit (3 ronden) 
24 Rit in lijn - - - Corne Rombouts 

mei 1 Rit in lijn Fer Rompa 
8 Rit in lijn Ingrid Rompa 
15 Koppeltijdrit (4 ronden) 
22 Rit in lijn Tony Roovers 
29 Rit m lijn Jan Schoones 

juni 5 Rit in lijn Ton Schraven 
12 Rit in lijn Ria Schuurmans 
19 Ploegentijdrit (5 ronden) 
26 C1ubkampioenschappen (nadere gegevens volgen) 

juli 3 Rit in lijn Roland Schuurmans 
10 Rit in l i j n - - - - - - - - - - - - - - - Wim Schuurmans 

Rit in lijn-- — — — Thom Secerer. 

aug. 7 Rit in lijn - - Ad Snoeren 
14 Rit m lijn - - - - Jan Snoeren 
21 Ploegentijdrit (5 ronden) 
28 Rit in lijn Henk Stam 

sept. 4 Wielerweekend 
11 Kermiskoers 
18 Rit in lijn Martin Stam 
25 Ritinlijn Veronique v. Stokkom 
26 Revanches Clubkampioenschappen 9.30 uur ( 1 categorie) 

De voorrijder dient op tijd aanwezig te zijn bij cafe "De Plak". 
Hier is een zwaai lamp aanwezig die zonder moeite (magneet) op ieder auto 
kan worden geplaatst. Indien U zelf geen tijd heeft of geen auto of 
rijbewijs bezit, zorg er dan zelf voor dat er ieder geval iemand anders 
voorrijdt ! ! Wees sportief, breng Uw medeleden niet in gevaarlijke 
situaties door Uw afwezigheid. U komt als voorrijder slechts 
een keer in de vijf jaar aan de beurt. Rijdt altijd ongeveer 100 meter voor 
de renners uit. In onoverzichtelijke situaties claxonneren wanneer een 
tegenligger nadert. En namens alle renners : 

Hartelijk Dank ! 

24 individuele tijdrit (3 ronden) 31 rit in lijn - - - - - - - - - - - - Christ Slabbers 



Het bestuur heeft besloten dat de trimmerscompetitie 
opengesteld is voor alle BWF-licentiehouders. Nu blijkt 
dat er competitierenners geïnteresseerd zijn in een 
BWF-licentie. 
Daarom hebben we besloten om donderdag 25 februari de 
geïnteresseerden uit te nodigen voor een informatie-
avond. Aanvang 20.00 uur cafe de Plak. 

Ronnie van Tetering 
Stef van Zundert 

- 2 8 -

interview met... 
In een warm en gezellig dijkhuis je in Drimmelen 
ontmoetten we Harry Eland, ons nieuwe slachtoffer van 
de intervieuwcyclus. 
Het was die dag de laatste taak van de 2 kinderen om de 
voordeur te openen en de schrijvende pers te 
verwelkomen. Daarna moesten ze horizontaal voor de 
nachtrust, iets wat ook bij Harry een heel belangrijke 
plaats inneemt. 

Red : Lig je echt zo graag in bed ? 
Harry : Een goede nachtrust is heel belangrijk, jongen. 

Ik ga graag vroeg naar bed. Na een dag hard 
werken en dikwijls flink trainen is het goed om 
je lichaam de nodige rust te gunnen. Aangezien 
ik een niet al te breed lichaam bezit en ik er 
alle aanwezige brandstof uithaal is het van 
groot belang je gestel weer goed tot rust te 
laten kanen en zo weer nieuwe energie op te 
doen. Ik ben in de metaalconstructie werkzaam 
dus dat vergt ode de nodige lichamelijke 
arbeid. Het is ook nog eens zo als ik dan in 
bed lig er dan ook zo maar niet uit ben te 
slaan. Het is iedere keer weer een hels karwei 
om eruit te springen. 



Red ; Je cent voor velen nog vrij onbekend, zeker in 
vergelijking met je broer Roei. Hoe ben je m 
het wielerwereidje terecht gekomen ? 

Harry Via onze Roel cius. Dit begon in 1984 bij de 
Fietstoerclub Drimmelen, Maar dat hadden we al 
gauw bekeken. Die mannen vonden dat wij te hard 
reden en dus waren ze ons liever kwijt dan 
rijk. Daarna werden we lid van de WPSV (Wieler-
sport vereniging Pais) in Made. maar ook dat 
ging ons veel te langzaam. Wij Eiandjes houden 
niet van rustig aandoen, daar word je m e t moe 
van. Na deze toerclubs gehad te hebben, kregen 
wij het advies om bij een wielervereniging 
te gaan fietsen. 

Dit werd dus automatisch de Pedaalridders 
waar ik al snel mijn fanatisme kwijt kon. Na 
diverse trainingen werd mij op een manier die 
mets aan duidelijkheid overliet wijsgemaakt 
dat ik béter kon gaan koersen. Ik nam een lief-
hebberslicentie (later Amateur-B) bij de KNWU 
en rij nu ongeveer 6 jaar wedstrijden in de 
regio en soms ook daarbuiten. 

Red : Hoe beviel de kennismaking met het peloton ? 
Harry : Ik heb veel geleerd. Er wordt erg bexeken ge-

koerst en daar moet ik niet zoveel van hebben. 
Ik wil altijd aanvallen als het kan. Soms laten 
pleegte langen dit helaas niet altijd toe. Als 
je met zo'n Flip Begeren koerst en die springt 
vaak al vroeg weg dan moet je wel eens tegen je 
natuur in fietsen, tién keer lukte het om samen 
met Flip weg te springen. Dat was in de Ronde 
van de Blauwe Kei, toen we het hele spul op een 
ronde reden en ik mijn eerste overwinning kon 
boeken. Ook ai zat het niet in mijn karakter. 

30 

aanvallen moet ik toen wel.. Mijn vrouw en twee 
kinderen gaan alleen m a a r mee als ik wat laat 
zien in de koers. Toch kijken ze niet altijd de 
koers helemaal af. maar gaan ook wei eens de 
omgeving bekijken. Eenmaal ging dit. dus goed 
fout. In een amateur A/B koers in Za1tbommei 
had ik geweldige goeie benen en ik was toen 
ook de eerste demarrant. Ik reed enkele ronden 
alleen tot er een man of zes bijkwamen. Helaas 
was het die dag tropisch warm en had ik mijn 
bidon al snel leeg. Naderhand bleek dat zoon 
Frank hier ook al uit had gedronken. Je raadt 
het al. Vrouw en kinderen pleiten en geen vol! 
bidon te verkrijgen. Hoewel er nog enkele 
Pedaalridders in deze kopgroep zaten, verrekte 
ik het om hun bidon te vragen. Missschien wel 
stom. maar zo zit ik nou eenmaal in elkaar 
Je raadt het al op deze klaarlichte zonnige 
dag ging voor mii het licht uit en hoewei ik 
totaal geen vloeistof meer had vloeiden de 
krachten uit mijn benen. 



Red : Gebruik je die machtige benen ook nog voor 
andere hobby's ? 

Harry : Naast wielrennen heb ik geen andere sportieve 
hobby's. Voor het fietsen was mijn grote passie 
het vissen, speciaal op karpers. Ik heb heel 
wat uurtjes er in gestoken om die grote mannen 
te verschalken. Maar daar gaat ook veel tijd en 
energie in zitten. Weken van te voren voeren 
met aardappels en als je dan wou toeslaan zag 
je andere hengelaars jouw karpers eruit 
sleuren. Desondanks heb ik er zelf ook velen 
gevangen. Die zette ik aan weer netjes terug, 
nadat ik mijn zelf geconstrueerde op afstand 
bediende ze1fontspannende camera dit had laten 
vereeuwigen. 
Ook heb ik eens een hele tijd achter een paar 
grote karpers aangezeten, waarvan ik er zeker 
een wilde vangen. Na alle voorbereidingen en 
moeite lukte mij dit uiteindelijk na bijna 
een jaar. 

Ik ben er uiteindelijk mee gestopt toen de 
Engelsen een nieuwe vinding brachten. Dit 
waren de hullies, dit zijn balletjes waar ie-
dereen ze mee kan vangen en toen was de sport 
er voor mij vanaf. Ik vis nu nooit meer, maar 
heb nu wel meer belangstelling voor vogels en 
vlinders. Mijn vrouw Lucia is hiermee begonnen 
en nu gaan we met het hele gezin vaak vlinders 
zoeken. Niet vangen, maar alleen maar naar 
kijken. Vorig jaar zijn we met vakantie naar 
Frankrijk afgereisd om daar de zeldzame 
Koninginnepagevlinder te gaan bekijken. Echter, 
toen we terug waren bleken ze hier in Nederland 
door het warme weer ook veelvuldig gesignaleerd 
te zijn. De kinderen hebben er inmiddels ook 
veel interesse in. Zo kwamen ze een keer boos 
uit school omdat de juffrouw deze prachtige 
beestjes niet goed bij m a m noemde. 

Voorts heb ik sindskort een volkstuintje. Hier 
zet ik in tegenstelling tot de meeste anderen 
geen groenten in, maar bloemen om de vlinders 
te lokken. 

Red : Zoals je weet zijn wie Ier journalisten meer 
thuis in hun eigen metier dan in jullie vlin-
dermaterie, hoe interessant dan ook. We 
ontkomen dan ook niet aan de volgende vraag. 
Hoe bereidt je jezelf lichamelijk voor geduren-
de het wielerseizoen ? 

Harry : Daar ben ik vrij serieus m. Ik hou mijn 
gewicht, hartslag en eetpatroon goed in de 
gaten. Het eten wordt in het seizoen zorgvuldig 
afgestemd op mijn energiebehoefte. Ik ben zeker 
geen grote eter, dus moet ik 5 keer per dag 
kleinere hoeveelheden eten om in mijn energie-
behoefte te voorzien. Frites en cola e.d. zijn 
dan voor mij uit den boze. De voeding is voor 
mij heel erg belangrijk, omdat ik geen sterke 
maag heb. Lucia heeft zelfs een boek in huis' 
waar vele goede (w)etenswaardigheaen in staan, 
Mijn ideale vormgewicht is 67 kg. Trainen doe 
ik ook veel en graag en altijd volle bak. 

-33'-



Daar maak ik mezelr m e t altijd geliefd mee. 
maar "piano aan" ken ik niet. Soms ga ik met 
Flip mee trainen, dat is echt knallen dan. 
Als ik thuis kom zie ik allemaal zwart, voor 
m'n ogen. Niet dat het dan al avond is, maar 
zoveel heb ik dan afgezien. Meestal tram ik 
dinsdag en donderdag keihard en op zaterdag 
wat rustiger aan. Dan ga ik meestal mee met 
de gezamenlijke training van de Pedaalridders. 
Doordat er op elkaar gewacht wordt ligt dit 
tempo minder hoog. Dit ï.t.t. de Traaleraren 
die volgens mij altijd hard rijden en niet 
altijd op elkaar wachten. Iets wat mij zeer 
verbaast daar ik de sfeer m Terhei jden eigen-
lijk gemoedelijker vind. De voorjaarstrain1ngs-
ritten op Weststad zijn voor mij echte 
trainingen. 

BOOMKWEKERS 
HOUDEN 

HET GROEN 

VBZ 
Kwekerij „DE WIEL" 

TERHEIJDEN 

Tel. 0 1 6 9 3 - 1 6 4 8 

.TUINAANLEG 

.TUINVER ZORGING 

Hier rij ik me helemaal leeg. Als je dan 
anderen ziet die zitten te sparen om op maandag 
de uitslag in de krant te kunnen halen, dan 
begrijp ik deze manier van trainen niet: 
helemaal, maar dat is misschien wei wederzijds. 

Red : Gezien het tijdstip dat je normaal al op bed 
ligt, lijkt het ons raadzaam de finale vraag 
te gaan stellers. Wat verwacht je van dit 
seizoen ? 

Harry : Dit wordt mijn laatste KNWU--seizoen. Ik ga nog 
een keer voluit om zo goed mogelijk te preste-
ren. Ik heb de afgelopen jaren bij de KNWU veel 
gezien en geleerd en ben daardoor ook stukken 
brutaler geworden. Iets wat je in de koers echt 
nodig hebt om mee te kunnen spelen. 
Mogelijk dat het bluffen me dit jaar misschien 
wat meer resultaten oplevert. Hoewel ik me 
nooit in een gevaarlijke massasprint zal 
mengen, omdat dat geduw en gesjor me dat alle-
maal niet waard is. Verder wil ik nog graag een 
keer een koers in Amsterdam rijden. Daar rijden 
ze n.1. over de Elandsgracht en dat spreekt mij 
zeer aan om daar nog eens te vlammen. Daarna 
zal ik me wel m de competitie laten zien om 
het wat spannender te maken. 

Ondertussen hebben de reporters de laatste druppels uit 
hun fles bier gelurkt. Lucia merkt nog op dat van al 
dat geouwehoer de kachel ook uitgegaan is, seliant 
detail: ook gebrek aan brandstof (houtblokken). Geeft 
niet, zegt Harry, we gaan toch naar bed. Dus mocht deze 
NATUURMENS uit Drimmelen in het voorjaar minder goed 
presteren dan ligt dat aan die mannen van de Klepper, 
want die hielden hem van z'n bed. Toch heeft God deze 
krachtpatser niet goed geschapen, z'n haar zit n.1. 
niet aan de bovenkant van zijn hoofd, maar hangt er 
juist onder. Als Harry ons buitenschopt zegt hij 
gekscherend, het is mooi weer, ik denk dat ik nog maar 
wat ga trainen i Even twijfelen we, hij zal toch m e t 
echt .....Nee, het is immers bedtijd. 
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HULDE AAN DE LINKEBAL 

Het zijn misschien geen echte klasballen, maar de 
Wie1tjeszuigèrs verdienen onze sympathie ten volle ! 
Uitgejouwd worden ze door het publiek. Uitgescholden 
door hun collega's die moedeloos of zelfs radeloos 
worden, omdat ze zelf niet bij machte zijn hun te 
lossen. Te langzaam om ze er af te rijden, te 
eerzuchtig om een gat te laten vallen of gewoon omdat 
ze te dom zijn. De linkebal weet dat op kop rijden een 
recht is waar niet iedereen gebruik van hoeft te maken. 
De leperd weet ook wat de bedoeling van het spel letje 
is. Hij weet dat op de eindstreep uitgemaakt word wie 
de hoogste gemiddelde snelheid heeft en zich dus 
winnaar mag noemen. 

De ware link michel kan zich ook voor een 17e plaats 
voldoende oppeppen om " het restje " te kloppen. 
Degenen die kilometers lang op kop zitten maken een 
ernstige denkfout als ze menen dat hun dat het recht op 
een speciale behandeling verschaft. 
Het vraagt een bijzonder sterke mentaliteit, vergis U 
niet, om meedogenloos toe te slaan. Het vergt een 
ijzeren discipline om te blijven zitten, de krachten te 
sparen en geharde stalen zenuwen zijn vereist om de 
keiharde kritieken te verwerken van romantici die de 
talenten van de "plakkers" niet kunnen waarderen. 

Ronnie van Tetering 

Beste Frank, 

Onlangs heb ik mezelf een geschiedenisboek aangeschaft 
om te weten of 2e Kerstdag 1992 de dag was waarop 
natuurelementen van onze Lieve Heer het hoofd moesten 
buigen voor de wraakactie van ae Rasenberg-Parket-Ploeg 
(RPP) . Zie vorige Klepper. Nou weet ik uit ervaring dat 
blaffende frankjes niet bijten en de soep nooit zo heet 
gegeten wordt als hij is opgediend, maar dat ik 
betrokkene zelf niet heb aangetroffen doet mij 
verbazen. Zo was mijn hoogtestage inderdaad weggegooid 
geld. Niet dat dat de uitslag in mijn voordeel zou doen 
uitvallen, want dat was al bekend, maar net zou het 
verschil enkel maar vergroten. Graag had ik aan mijn 
coolig down begonnen op het moment dat jij van de fiets 
afstrompeiae. Samen zouden we dan het laatste 
loopgedeelte af kunnen maken, alhoewel het medisch 
gezien niet verstandig zou zijn geweest om mezelf een 
zo langzaam tempo op te laten drukken. 

De hete mannen (op welk gebied) van de 
Rasenbergparketploeg hadden voor iedere vrouwelijke 
deelnemer een verrassing waar ze lekker lang aan konden 
sabbelen. Eventueel hun tanden in konden zetten. Het 
was wel zo dat ais ze net liefdevol aan de lippen 
brachten het harde ding binnen mum van tijd wel klein 
kregen. Onze kleine lezers en lezeressen weten 
natuurlijk dat het nier om een lol 1 ie gaat. Beste 
Erank, ik weet dat je een heleboel goede kwaliteiten 
hebt, alhoewel ik er ae laatste drie maanden zo snel 
niet een kon vinden, maar ik zou je willen zeggen: 

Bezint voor en begint aan een wedstrijd alvorens je 
gedachtenkronkels ontvallen, want anders wordt een 
uitspraak grootspraak. 
Graag tot de volgende confrontatie. 

Gied van Dorst 



W I S T U D A T . . . 
- Gied van Dorst na de kerst cross ijlings is afgevoerd? 

- De Jagermeister te koud was ? 

~ Het motto van W.V.T. : wij zetten ze op het kantje 
(liefst de sloot in) ? 

- Prof Jan Driessen "smeergeld" f 1000,- krijgt ? 
te weinig, daar doet hu het niet voor. 

- Toon Wouters' ernstig is geblesseerd ? 

~ Dit niet te zien was OD de Schans ? 

- Hij daar met een mooi mokkel het hele parcours 
aflegde ? 

- Ster zijn hele erf moet laten afgraven ? 

- Er een lid van W.V.T. op heeft geplast ? 

- Tonrue alvast naar de bar was gegaan ? 

- Zij geen broek aan had, zei Frans ? 

- Rasenberg Parket lollies uitdeelde 1 

- Ingrid Rcmpa een nieuwe fiets heeft ? 
(sponsor Rabobank ???) 

~ De Nuit ondanks 2 sjekkies tegelijk, de 
eindstreep niet haaide ? 

- De volgende keer een sigaar ? ? 

- Brammetje een ''scheur" ontdekte un zijn franse! ? 

—«o , 

HET GLIJMIDDEL VAN TINUS FENS 

Of ik nou aangetrokken was door de le schaatsmarathon 
van Terheijden of door de deelname van Tinus Pens, maar 
op maandagavond 04-01-1993 bond ik mezelf de schoenen 
onder en stapte richting ijsbaan. Het was weer wat je 
vaak op koekjestrommels ziet bij ouders Oma's. 
Kinderen, dik ingepaxt met wollen wanten, mutsen en 
sjaals lopen met rode wangen en schaatsen in de hand 
over het wit bevroren gras. De molen staat verlicht in 
de heldere avond. Terwijl een zachte koude wind de adem 
doet r>evriezen en menige snor voorziet van 
ijskristal letjes. hoor ik in de verte op de ijsvloer de 
schaatsenrijderswals weerklinken. Als Anton Pieck dit 
plaatje had gezien was zijn prentenboek met. 
wintertafereien m een avond klaargekomen. Het kon wei 
eens heel druk worden, want m onze straat stonden 
zelfs ai auto's geparkeerd. Later bleek dat deze er de 
volgende morgen ook nog stonden en toebehoorde aan de 
medebewoners. 

Om sfeer te proeven tenkel en alleen maar sfeer) liep 
ik het cafe "De Vriendschap" van J.Hanegraaf binnen. 
Het zal niemand verbazen dat ik daar Ad N, tegen het 
lijf aanliep. Ad behoorde vanavond tot de grote mannen 
van de organisatie en jury. Een aantal mensen van de 
WVT waren aldaar met hun glijmiddelen. Weer andere 
WVT-ers stonden stevig met beide 'benen op de grond cq 
het ijs. Het vertrek van de marathon zou over 10 
minuten plaatsvinden. Ikzelf had toen reeds bijna een 
hele marathon afgelegd op zoek naar een koek en zopie 
tent. Maar kennelijk hadden ze deze ai geplaatst 
alvorens ze de wei order water hadden laten lopen. 
Tijdens mijn wandeltocht over het gladde ijs zag ik 
diverse deelnemers met ingevette kuiten, neuzen en-
wangen zich prepareren voor de wedstrijd. 'Op een 
gegeven moment vraag ik heel enthousiast een m e t 
onknap uitziende jongedame, die m gebogen houding de 
eindjes van haar veters aan elKaar knoopt, of zij ook 
genoeg getraind had om mee te doen. 
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Pats, daar kreeg ik letterlijk en figuurlijk een klap 
in mijn gezicht. Deze jongedame had zich niet ingevet 
om mee te deen aan de monstertocht. maar zag er in de 
zomer bij 30 .gi-aden hitte ook altijd zo uit. Deze 
beschermlaag had zij altijd op. Nog 1 minuut en 60 
seconden voor de start roept Heak Rasenberg, die die 
avond spreekstalmeester is. Ik zie in de verte een 
rossige snor aankomen met Txnus Fens erachteraan. De 
vorige dag had Tinus de krant nog gehaald. Nou haal ik 
zes dagen in de week de krant, maar bij Tinus was het 
figuurlijk. Hij was namelijk verdienstelijk tweede 
geworden bij de Terheijdense kampioenschappen. Ik had 
te weinig tijd om hem te vragen of hij tijdens deze 
inspanning ook rekening had gehouden met andere 
schaatsers die misschien niet zo vaak trainen of aanleg 
hebben en derhalve niet 35 km in het uur kunnen 
aanhouden. Zoals met vele anderen sporten, b.v. 
wielrennen, wordt er bij het woord rustig door 
verschillende mensen een ander verkeersbord met 
aanduiding maximum snelheid opgehangen. Als het 
startschot valt en menig konijn nog dieper in zijn 
eigen hoi kruipt, bang om aangeschoten te worden, zie 
ik na een paar ronden Tinus niet meer doorkomen. Zou 
hij gevallen zijn of zou hij zichzelf geen kans hebben 
gegeven op een overwinning aangezien de hoofdscheids-
rechter niemand minder is dan Din de Ridder. 

Bovendien stonden om en nabij de finish Cees 
Michielsen, Kees Klerk, Ad Nuiten, Ger van Duuren en 
ondergetekende. Voornoemde personen maken deel uit van 
het bestuur van de WVT en tijdens

 !

n bestuurs-
vergadering wil Tinus nog wel eens zeer terecht aan de 
"poten" * van die bestuurstafel gaan zagen. Nou is 
zagen op zich niet verkeerd, maar door blijven zaaen 
wordt anders. Later blijkt dat Tinus helaas moest" 
uitvallen wegens een onwillige rug. Jammer, want 
menigeen had hem goede kansen toebedeeld om zeker in de 
kopgroep mee te strijden. Voor wat betreft de wedstrijd 
kan ik mededelen dat de eerste heeft gewonnen en dat er 
ook sportieve dames waren die nooit venier dan op 400 
meter van de cracks werden gereden. 



Waarvoor terecht applaus. Langs dezelfde weg loop ik 
terug naar huis alwaar ik meen op de Schans Anto Pieck 
te zien zitten tekenen. Maar dit blijkt achteraf een 
kunstwerk van onze plaatselijke kunstemaker te zijn. 

Gied van Dorst 
TE KOOP : Racefiets Comelo 

voor kinderen tot ongeveer 8 jaar 
aet tenjgtraprem. 
Prijs : F 50,00 
Tel.

 :
 01693- 3755 

TE KOOP : Puch Maxi lichtblauw 
Met sterwielen 
Met helm 
Prijs : F 700,00 
Tel.

 :
 01693-3659 

ECHTE 
GEZELLIGHEID 
vindt u 
Jf\! 

6 

In de eerstvolgende uitgave zal een aanvulling 
verschijnen op de evenementert-kal enöer met alle 
officiele data van de toertochten. 
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K.N.W.U. ~ KALENDER 

7-3 Houtse Linies 
13-3 Dorpenomloop Rucphen 
14-3 St. Willebrord 
21-3 Woensdrecht 
28-3 Omloop van de Baronie 
28-3 Huybergen 

4-4 Halsteren 
11-4 Steenbergen 
12-4 Steenbergen 

12-4 Werkendam 
18-4 Oud-Gastel 
24-4 Made 
25-4 Made 
30-4 Breda Oranjeronde 
30-4 Made 

(A,Vr) 
(A.B,J,N) 
(A.BV.J,N) 
CA.J.M) 
(A.klassieker A) 
(A,B,J) 

(A.J.N) 
(AB.J) 
(A,B-N) 
(A.BV.J) 
(A,J,N,V) 
(A,C + recr.) 
(Pr.BV,J,N) 
(A.BV.N) 
(jeugd) 

J!: 

- Gied van Dorst tijdens de Run-Bike~Run bij binnen-
komst in de Plak werd begroet met "Ha. Jagermeister 

- Hij nog nooit in zijn leven zelfs een lieveheers-
beestje heeft geschoten ? 

- Hij liever zelf aangeschoten is dan een konijn ? 

- "de Nuit" naast het wegwerken van de gele vlekjes 
tijdens de RBR tot de opmerkelijke uitspraak kwam 
dat "meedoen belangri jker is dan finishen" ? 

- Na de veldtoertocht de omzet van Jagermeister bij 
Toon (de Plak) met 200 0/0 is toegenomen ? 

- Andere uitbaters van horecagelegenheden kontakt 
op kunnen nemen met GvD cm te komen tot een evenzo 
schitterende vorm van sluikreklame ? 



wist u dat. . . 
- Als het vriest, water in ijs verandert ? 

- Iedereen dan over water kan lopen ? 

- Vele mensen zelfs kunnen schaatsen ? 

- Zelfs leden van een wielervereniging dat kunnen ? 

- 0m uit te maken wie dat nou het beste kan er kam-
pioenschappen zijn georganiseerd ? 

- De grootste helft van de deelnemers ook lid van de 
WVT zijn ? 

- Gerenomeerde schaatsers zoals daar zijn: Geert Rasen-
berg-, Tinus Fens. Piet v. Oosterhout, Ronnie v. Tete-
ring kansloos waren tegen het geweld van triatleet 
Edwin Vonk ? 

- Dm de Ridder net als op de fiets het kopwerk m e t 
schuwde ? 

- Hij zichzelf hiermee wel meteen kansloos maakte ? 

- Mirjam v. Helmond, in een sprint a deux het kampioen-
schap m a r zich toe trok ? 

- De rest van het damesdee1nemersve1d er al lang en 
.breed afgereden was ? 

- Zij dit 's maandags nog eens dunnetjes overdeed en 
weer ais winnaar werd gehuldigd, maar nu van een 
heuse marathon ? 

WAAR 

de verwachting van goed 
gezelschap en een goed glas bier 
op een ontspannen, vrije, niets 
verplichtende plek samen gaan. 

Bredaseweg 20, Terheijden 
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